
Mondelinge vragen PvdA-fractie voor raadsvergadering 24 september

Woningaanpassing na revalidatie-traject

Vorige week waren meerdere fracties aanwezig bij een constructief gesprek met twee 
woningcorporaties en enkele zorgaanbieders, waarbij de partijen uitspraken om te blijven 
investeren in leefbaarheid in wijken, samen met de gemeente. Goed om dit te horen, maar 
daar komen we nog wel op een later moment op terug.

Tijdens die avond vernamen we ook, dat er een behoorlijke tijd kan zitten tussen het aflopen 
van een revalidatietraject/terugkeer naar eigen woning en de te realiseren 
woningaanpassingen, die noodzakelijk zijn om weer veilig thuis te kunnen wonen. Deze 
berichten zijn voor ons aanleiding voor de volgende mondelinge vragen:

1) Herkent u de situatie dat inwoners na een revalidatietraject geruime tijd weer thuis 
wonen zonder dat de woning is aangepast aan hun nieuwe situatie, met alle risico’s 
van dien?

2) Bent u het met ons eens, dat een woningaanpassing voor deze groep topprioriteit 
moet krijgen en hier wellicht ook beter over gecommuniceerd kan worden met de 
revalidatie-instellingen die het rapport voor aanpassingen aan de woning opstellen?

3) Bent u bereid  voor deze doelgroep de termijn te verkorten om de nodige 
aanpassingen aan de woning te uit te voeren, zodat men na het ontslag uit de 
revalidatie-instelling weer veilig thuis kan wonen?
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